



Protokoll styrelsemöte S08

Närvaro:	Marie Olofsson	Ordförande
	Daniel Appelgren	Sekreterare
	Erik Mossberg	Skattmästare
	Gustav Bodenäs	SRD-ordförande
	Joel Håkansson	Cafémästare
	Olov Petrén	Sexmästare
	Totte Nilsson	Källarmästare
	Martin Belohorka	Industrimästare

- §1 OFMÖ
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Björn Nilsson, Överphös
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes, med tilläggning av punkten köket.
- §5 Föregående mötes protokoll Föregående mötes protokoll godkändes.
- §6 Beslutsuppföljning Styrelsetröjorna är hämtade.
Olov har diskuterat renoveringen av sektionköket med Mats Cedervall.
- §7 Meddelanden Olov meddelar att ET-slasquen var lyckad.
Gustav meddelar att han har haft möte Rune Kullberg. Där diskuterades att en lärare har kontaktat en student genom studentens svar på en CEQ. De diskuterade även olika modeller för den nya 200 poängsutbildningen för civilingenjörer på C och D.
Martin meddelar att Teleca tss kommer att ha företagskväll tisdagen den 21 mars i iDét. Sexmästeriet kommer att bjuda på pubmacka. Veckan därefter går teknikfokus av stapeln.
Björn meddelar att han vill boka iDét helgen vecka 2. Detta är inte möjligt då Geekend kommer att hållas då. Han meddelar även att nollegasquen kommer att ske tillsammans med E-sektionen på fredagen i sista nollningsveckan. F-sektionen kommer att ha sin nollegasque dagen därpå.
- §8 Valärenden Styrelsen valde Anna Wareborn till märkvärdig.
- §9 Möte med KFS Styrelsen kommer att föreslå att möte kommer hållas med KFS fredagen den 24:e mars kl. 12:15.
- §10 KFS-stipendiet Styrelsen har valt att nominera Sara Brodin till KFS-stipendiet.
- §11 Sektionstidningen Styrelsen diskuterade deras sida i sektionstidningen.
- §12 Vårterminsmöte Vårterminsmötet kommer att hållas onsdagen den 5:e april kl.



17:15(..) i E:C.

§13 Köket

Olov har pratat med Mats Cedervall. Det är i nuläget oklart om akademiska hus är villiga att ekonomiskt hjälpa till med renoveringen.

De diskuterade även att brandlarmet skall kopplas ihop med musikutrustningen. Detta med tanke på att när brandlarmet går måste folk i lokalen uppfatta det.

Olov föreslår att sektionen skall kontakta företag och söka sponsring till kökutrustning.

Olov tillsammans med Totte skall skriva ihop en prioritetslista på alla saker som önskas renovera i sektionsköket.

§14 Övrigt

Marie informerar om jättefunktionärsfesten som hålls tisdagen den 28:e mars i kårhusets gasquesal.

Hon föreslår att middag med E-styrelsen skall hållas tisdagen den 4:e april.

Vid protokollet

Justeras

Daniel Appelgren
Sekreterare

Marie Olofsson
Ordförande